
AO.BR.0022.206.2023 

Protokół Nr 206/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 5 lipca 2023 r. 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: Wicestarosta Nowotomyski – Marcin 

Brambor, członkowie Zarządu Powiatu, Sekretarz Powiatu – Ewa Bąbelek oraz Skarbnik 

Powiatu – Barbara Golon, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Na posiedzeniu nieobecny Starosta Nowotomyski – Andrzej Wilkoński. 

 

O godzinie 13.00 posiedzenie otworzył Wicestarosta, który powitał wszystkich 

obecnych i zapytał, czy do porządku obrad są pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dot. nauczyciela Zespołu 

Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 678/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dot. nauczyciela Zespołu 

Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 679/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dot. nauczyciela Zespołu 

Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 680/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dot. nauczyciela 

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 681/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dot. nauczyciela 

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 682/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dot. nauczyciela Zespołu 

Szkół nr 1 w Zbąszyniu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 683/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dot. nauczyciela Zespołu 

Szkół nr 1 w Zbąszyniu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 684/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego (dot. nauczyciela Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Tomyślu). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 685/PCUW/2023 w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

Skarbnik Powiatu – Barbara Golon poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb 

wynikających z realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

 Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

 Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 

 Zespołu Szkól nr 2 w Nowym Tomyślu, 

 Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 

 Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 

 Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu.  

Pani Skarbnik omówiła poszczególne wnioski o zmiany w budżecie. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 686/FN/2023 w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie 

kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Powiatowego 

Centrum Sportu na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą - osobą fizyczną). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 687/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody 

trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie 

kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Powiatowego 
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Centrum Sportu na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą - Towarzystwem 

Rolkarskim Skate2City). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 688/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody 

trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie 

kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Powiatowego 

Centrum Sportu na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą - osobą fizyczną) 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 689/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody 

trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania darowizny nieruchomości położonej w 

Grubsku na rzecz Gminy Nowy Tomyśl (dot. dokonania darowizny nieruchomości nr ewid. 

154 w celu regulacji stanu prawnego nieruchomości zajętej pod drogę gminną). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 690/GN/2023 w sprawie dokonania 

darowizny nieruchomości położonej w Grubsku na rzecz Gminy Nowy Tomyśl. 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

od Gminy Nowy Tomyśl (dot. zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w 

Grubsku w celu utrzymania dróg publiczno - powiatowych). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 691/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie darowizny nieruchomości od Gminy Nowy Tomyśl. 

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

od Gminy Nowy Tomyśl (dot. zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w 

Jastrzębsku Starym w celu utrzymania dróg publiczno - powiatowych). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 692/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie darowizny nieruchomości od Gminy Nowy Tomyśl. 

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie 

kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu (dot. zgody dla Powiatowego 

Centrum Sportu na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą - Stowarzyszeniem 

Kibiców Kolejorz). 

Wicestarosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się 

nie zgłosił. 

Wicestarosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 693/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody 

trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy najmu hali sportowej w Nowym Tomyślu. 

 

Ad.17. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia "Rodzinka" o wsparcie finansowe zorganizowania 

3-dniowej wycieczki dla osób niepełnosprawnych ze Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Nowym Tomyślu. 

Wicestarosta zaproponował, aby na wsparcie wyjazdu podopiecznych 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Tomyślu przeznaczyć kwotę w wysokości 

3.000,00 zł i zapytał, czy Zarząd wyraża zgodę.  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Stowarzyszenia 

"Rodzinka" o wsparcie finansowe zorganizowania 3-dniowej wycieczki dla osób 

niepełnosprawnych ze Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Tomyślu, przyznając 

kwotę w wysokości 3.000,00 zł. 

 

Ad.18. Informacja o naborze wniosków w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych - edycja szósta - PGR. 

Kierownik Wydziału Inwestycji – Adrianna Brzostowska przedstawiła Zarządowi 

informację o naborze wniosków w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych - edycja szósta - PGR. Pani Kierownik dodała, że w przypadku 

uzyskania dofinansowania wkład własny wynosi 2 % wartości inwestycji. Istnieje możliwość 

złożenia maksymalnie dwóch wniosków o dofinansowanie, z następującymi limitami dla 

powiatów: 

1. jeden wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 2 mln zł, 

proponuje się zadanie: Budowa sali sportowej z zapleczem szatniowo-sanitarnym w 

Zbąszyniu 

 obecna wartość kosztorysowa ok 2.550.000,00 zł (ceny IV kw. 2022) – w trakcie 

weryfikacji; 

2. jeden wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 8 mln zł, 

proponuje się  zadanie: Przebudowa drogi powiatowej nr 2708P na odcinku Stary 

Tomyśl – Wytomyśl  

 obecna wartość kosztorysowa: 7.992.860,65 zł (ceny III kw. 2021) – kosztorys 

inwestorski w trakcie aktualizacji. 
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Pani Kierownik poinformowała, że termin wypłaty  dofinansowania w przypadku 

inwestycji, których realizacja nie będzie trwała dłużej niż 12 miesięcy następuje po 

zakończeniu inwestycji. W przypadku inwestycji, których realizacja będzie trwała dłużej niż 12 

miesięcy następuje w 2 transzach, zgodnie z harmonogramem realizacji inwestycji (po 

zrealizowaniu kolejnych etapów inwestycji). Na moment wnioskowania nie ma potrzeby 

zabezpieczania środków w budżecie – wnioskodawca składa jedynie oświadczenie o 

wniesieniu udziału własnego w realizację inwestycji, w tym do zapewnienia faktycznego 

dysponowania tymi środkami nie później niż w dniu ogłoszenia przetargu. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania lub uwagi? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta zapytał, kto jest za złożeniem wniosku o dofinansowanie zadania: 

Budowa sali sportowej z zapleczem szatniowo-sanitarnym w Zbąszyniu? 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na złożenie wniosku o dofinansowanie zadania: 

Budowa sali sportowej z zapleczem szatniowo-sanitarnym w Zbąszyniu. 

 

Wicestarosta zapytał, kto jest za złożeniem wniosku o dofinansowanie zadania: 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2708P na odcinku Stary Tomyśl – Wytomyśl? 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na złożenie wniosku o dofinansowanie zadania: 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2708P na odcinku Stary Tomyśl – Wytomyśl. 

 

Ponadto Wicestarosta przedstawił informację na temat możliwości złożenia wniosku o 

dofinansowanie na Modernizację Bloku Operacyjnego Szpitala Powiatowego w Nowym 

Tomyślu oraz roboty dostosowawcze w obrębie Oddziału Chirurgicznego i Ginekologicznego. 

Wicestarosta dodał, że wstępnie wsparcie finansowe dla szpitala zadeklarowały również 

gminy spoza terenu powiatu nowotomyskiego. Gminy zadeklarowały chęć wsparcia dla 

szpitala w wysokości:  

 Nowy Tomyśl  300.000,00 zł 

 Lwówek  100.000,00 zł 

 Zbąszyń  100.000,00 zł 

 Buk   120.000,00 zł 

 Pniewy  100.000,00 zł 

 Opalenica  120.000,00 zł 

 Kuślin i Miedzichowo – nie zadeklarowały możliwości wsparcia. 

Wicestarosta poinformował, że Rada Miejska w Nowym Tomyślu, w tej sprawie, w dniu 31 

maja 2023 r. podjęła uchwałę nr LXIX/767/2023 w sprawie udzielenia przez Gminę Nowym 

Tomyśl Powiatowi Nowotomyskiemu pomocy finansowej. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania? 

W wyniku dyskusji Zarząd zdecydował, aby Wydział Inwestycji wystąpił do 

pozostałych Gmin z zapytaniem, czy podtrzymują stanowisko dotyczące wsparcia 

finansowego szpitala w Nowym Tomyślu oraz do Gminy Kuślin i Miedzichowo, aby 

ponownie rozważyły możliwość wsparcia finansowego szpitala.  
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Ad.19. Wyrażenie zgody na zbliżenie do zewnętrznej krawędzi jezdni drogi powiatowej nr 

2709P w m. Opalenica (dot. lokalizacji trzech słupów - masztów flagowych). 

Wicestarosta poinformował, że wpłynął wniosek firmy Nordzucker Polska z siedzibą w 

Opalenicy o wyrażenie zgody na zbliżenie się do zewnętrznej krawędzi jezdni drogi powiatowej 

nr 2709P w celu posadowienia trzech słupów – masztów flagowych. 

Wicestarosta zapytał, czy są pytania lub uwagi? Nikt się nie zgłosił. 

Wicestarosta zapytał, kto jest za wyrażeniem zgody na zbliżenie do zewnętrznej 

krawędzi jezdni drogi powiatowej nr 2709P w m. Opalenica w związku z posadowieniem trzech 

słupów – masztów flagowych? 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

 

Ad.20. Sprawy bieżące: 

Wicestarosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby jeszcze zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił. 

 

Z uwagi na brak dalszych tematów, Wicestarosta o godzinie 13.50 zakończył 

posiedzenie Zarządu. 

 

 

 

 

 

                                                  WICESTAROSTA 

 

                                                    Marcin Brambor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

Agnieszka Henicz 

 


